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1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. Er wordt melding gemaakt 
van de afwezigen. De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
2.    Beantwoording ingediende technische vragen ten behoeve van technische rondvraag. 
Geen. 
 
3.    Doorontwikkeling samenwerking Stedelijk Gebied. 
De burgemeester heet welkom de heer Gaillard, burgemeester van Son en Breugel, die vanavond deze 
vergadering bijwoont in zijn hoedanigheid van voorzitter van de werkgroep stedelijk gebied. 
De heer Gaillard neemt vervolgens de aanwezigen mee in de ontwikkelingen rondom het stedelijk gebied, de 
evaluatie en het vervolgproces.  
De heer Roefs zegt dat het stedelijk gebied zich moet richten op wonen, werken en bereikbaarheid. 
Zorgpunten zijn de werkgelegenheid voor laag opgeleiden en het betrekken van de gemeenteraden. 
Helmond moet uitgaan van de eigen kracht met oog voor de (Peel)regio. Aandacht moet er zijn voor de 
Metropoolregio; voor veel raadsleden is MRE op dit moment namelijk nog een ver van mijn bed show.  
De legitimiteit van de gemeenteraden zal de komende jaren overeind blijven. De verwachting is niet dat de 
samenwerkingsverbanden in een vierde bestuurslaag zullen eindigen. Verder is de fractie CDA benieuwd 
naar de uitkomsten van de gesprekken over veerkrachtig bestuur. 
De heer Van der Burgt kan zich vinden in het voorgaande. Pluspunt is dat het thema werken nu opgepakt 
gaat worden. Zorgpunten zijn de thema’s wonen en bereikbaarheid. In antwoord op de vraag van mevrouw 
Meulendijks wat hij precies bedoelt met het zorgpunt wonen, zegt de heer Van der Burgt dat hij met name 
afstemming bedoelt. Hij bedoelt niet de ontwikkeling van nieuwe woonplannen maar het zo eerlijk mogelijk 
verdelen van de bestaande ruimte. Hij zegt in de presentatie te missen de traditionele maakindustrie voor 
lager opgeleiden en vraagt hiervoor aandacht. Veerkrachtig bestuur is een hot issue; hij is benieuwd naar de 
manier waarop de samenwerking in het stedelijk gebied verder vorm gaat krijgen.  
Mevrouw Spierings zegt dat focus moet liggen op werkgelegenheid. Belangrijke punten zijn ook de 
bereikbaarheid en het onderwijs. De fractie Lokaal sterk is van mening dat Helmond al in veel 
samenwerkingsverbanden zit; zij kan dan ook niet aangeven wat we nog meer samen zouden willen doen. 
De fractie Lokaal sterk ziet de evaluatie met veel verwachting tegemoet. 
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Mevrouw Meulendijks vraagt zich af waarop in te zetten de komende vijf jaren. Meerdere onderwerpen vindt 
zij belangrijk; het is appels met peren vergelijken. Goede banen met een inkomen voor iedereen is met 
name voor Helmond belangrijk. Inwoners moeten zich betrokken voelen. Waar je woont in welke gemeente 
is verschillend, aldus mevrouw Meulendijks. Zij vraagt zich af op welke wijze een eerlijke verdeling gaat 
plaatsvinden en benadrukt dat iedere gemeente op juiste wijze naar verhouding een bijdrage dient te 
leveren; er moet evenwicht zijn. Belangrijk punt voor de fractie SP vormt ook het groen in de versteende 
gebieden. Lastig punt vindt deze fractie het aan de ene kant continu zoeken naar de democratische 
legitimiteit vanuit de gemeenteraden en het aan de andere kant niet ontkomen aan het samen met andere 
gemeenten oppakken van zaken.  
De heer Zarroy zegt dat het gaat over de inhoud: wat willen we met elkaar doen, wat kunnen we met elkaar 
doen en wat willen we overlaten aan de gemeenten zelf. Focus dient naast wonen, werken en voorzieningen 
ook te liggen op mobiliteit en bereikbaarheid, en klimaatdoelstellingen zoals duurzaam wonen, 
energieopwekking en groen. Onderwijs en sport spelen ook een belangrijke rol. Extra aandacht dient te 
krijgen de complexe tak van de zorg; wellicht is er een mogelijkheid samenwerkingsverbanden op te zoeken 
richting een andere kant dan de Peel. Voor wat betreft het uitvoeringsarrangement is het volgens de fractie 
D66 van belang eerst de criteria af te spreken. Deze criteria hebben betrekking op een drietal elementen: de 
samenleving, het politiek-bestuurlijke en de organisatie van het stedelijk gebied. Voor wat betreft de 
samenleving speelt de vitale democratie een belangrijke rol; hoe zorgen de lokale overheden ervoor dat ze 
dicht bij de mensen blijven staan. Voor wat betreft het politiek bestuur is van belang de democratische 
legitimiteit. De regio moet ook krachtiger gemaakt worden en een sterke uitstraling krijgen. Slagvaardigheid 
is hierbij van belang. De samenwerkingsverbanden tussen de ambtelijke organisaties moeten versterkt 
worden en continu aandacht blijven krijgen. De uiteindelijke gemene deler zal er straks toe gaan doen. Het 
moet niet gaan over een opgelegde participatie maar over een oprechte participatie, namelijk de bereidheid 
om zelf mee te doen.  
De heer Tuerlings zegt dat door samenwerking het ook mogelijk wordt om zwakke plekken aan te pakken. 
Het belang van diversiteit mag niet worden onderschat; een stad mag daarin niet worden beperkt tot een 
bepaalde doelgroep. De fractie GL ziet graag een toename in samenwerking op thema’s die 
grensoverstijgend zijn, zoals een gezond en veilig milieu, cultuur en natuur. Dit naast de al eerder genoemde 
thema’s. De fractie GL vraagt zich af in hoeverre de regionale samenwerking overlapt en complementair is 
aan de Metropoolregio Eindhoven en is mede om die reden benieuwd naar de evaluatie. 
De heer Chahim zegt dat ook zijn fractie de vragen complex vindt. De beantwoording van de vragen zal 
resulteren in het aanstaande verkiezingsprogramma. Focus dient ook te liggen op de luchtkwaliteit en de 
leefbaarheid. De fractie PvdA vindt het belangrijk dat zoveel mogelijk mensen in de regio meeprofiteren van 
de hightech ontwikkelingen; hierin zit een groot zorgpunt van de fractie PvdA. De heer Chahim vraagt zich 
af welke goede alternatieven er zijn bij gebrek aan werk. De fractie PvdA staat open voor samenwerking op 
een zo lean en mean mogelijke wijze met zo weinig mogelijk overlappingen. De wil moet er zijn binnen de 
regio om grensoverschrijdende zaken samen op te pakken. Met name op het gebied van de zorg zijn er veel 
grensoverschrijdende taken.  
Burgemeester Blanksma bedankt de heer Gaillard voor zijn presentatie. Zij zegt dat de bereidwilligheid om 
samen te werken groot is en dat het niet denken in grenzen maar in mogelijkheden en kansen voor de regio 
breed gedragen wordt door de Helmondse gemeenteraad.  
De heer Gaillard zegt een goed gevoel te hebben bij de bijeenkomst van vanavond. Hij benadrukt dat het in 
het stedelijk gebied niet alleen gaat om high tech industrie, maar ook om de aanleverende bedrijven en het 
midden- en kleinbedrijf. Deze bedrijven moeten nadrukkelijker in de aandacht komen. Bij onderwijs gaat het 
niet alleen om wetenschappelijk en HBO onderwijs, maar ook om MBO onderwijs. De samenleving verandert 
en wordt internationaler. Hij onderstreept het belang van bereikbaarheid, niet alleen nationaal en internatio- 
naal, maar ook binnen de regio en de gemeenten. De heer Gaillard zegt dat na verwerking van alle reacties 
in het najaar van 2017 aan de gemeenteraden gevraagd zal worden een bindende uitspraak te doen over de 
agenda voor de komende periode en het daarbij behorend uitvoeringsarrangement. 
 
4.   Sluiting. 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng. Een speciaal woord van dank gaat uit naar de 
commissiegriffier, de heer F. Coppes, die vanavond voor het laatst aanwezig is. De heer Coppes spreekt zijn 
dank uit voor de prettige samenwerking van de afgelopen jaren en nodigt de aanwezigen uit om zijn 
afscheidsborrel bij te wonen op 8 juni a.s. Vervolgens sluit de voorzitter de vergadering om 19:05 uur. 


